
طارمی نامزد 
عنوان بهترین 
گل آکروباتیک 
لیگ قهرمانان 

اروپا
به بهانه گلزنی 

لواندوفسکی مقابل 
دیناموکیف با یک 

ضربه برگردان، 
صفحه رسمی لیگ 

قهرمانان اروپا در 
توییتر از کاربران 

خود پرسید که چه 
کسی زیباترین گل  

آکروباتیک لیگ 
قهرمانان را به ثمر 

رسانده که نام »مهدی 
طارمی« نیز در بین 
این گل ها به چشم 

می خورد. در این 
نظرسنجی، گل های 

رونالدو به یوونتوس، 
بیل به لیورپول و 

مانژوکیچ به رئال نیز 
حضور دارند.

در  حاشيه

حمله  تند  
 کریمی 

به  سازمان لیگ

علی کریمی بازیکن 
پیشین تیم ملی فوتبال 
ایران و یکی از نامزدهای 

حضور در انتخابات 
ریاست فدراسیون در 

واکنش به اظهارات 
صادق درودگر و حواشی 

این روزهای باشگاه ها 
با سازمان لیگ دست 

روی نقطه ضعف آن ها 
گذاشته و تأکید کرده 
که سازمان لیگ هیچ 

حساب و کتابی در 
قبال میزان درآمد و 

تبلیغات محیطی پس 
نداده است. کریمی 

در تازه ترین پیام خود 
عنوان کرد: »مگه توی 
این چند سال که همه 

چیز دستتون بود به 
کسی حساب و کتاب 

پس دادین که الان 
نقش دایه مهربان تر 

از مادر رو برای تیم های 
بیچاره بازی می کنید؟ 
تمام این حرف ها واسه 

نونه، واسه نونه«.

خبرخبر
روزروز

  فرهاد فخیم 
فرهاد فخیم کاپیتان تیم فوتسال 
مس و بازیکن سابق تیم ملی با یک 
کار انسان دوستانه هفت زندانی 

جرائم غیر عمد را آزاد کرد و باعت 
خوشحالی خانواده آن ها شد.

  کریستیانو رونالدو 
»باسکل فری« سردبیر مجله فرانس 

فوتبال گفت: رونالدو به من گفت تنها 
یک آرزو دارد و آن این است که قبل از 
خداحافظی از فوتبالش تعداد توپ 

طلاهایش بیشتر از مسی باشد.

  فرانک تورس 
اسپورت و آ.اس اسپانیا گزارش 

دادند تصمیم بارسلونا برای خرید 
در پنجره زمستانی تغییر کرده و 

می خواهد به جای استرلینگ، »فران 
تورس«را خریداری کند. 

حسینی    سینا 
ــا نــزدیــک  هــمــزمــان ب
شدن به زمان برگزاری 
انتخابات کمیته ملی 
الــمــپــیــک، تنش ها 
درباره اتفاقات مرتبط 
با برگزاری انتخابات آتی در حال شدت 
گرفتن اســت، البته ایــن اتفاق موضوع 
جدیدی نیست و همیشه اهالی ورزش 
شاهد یارگیری پیش از انتخابات کمیته 
ملی المپیک بوده اند، اما جنس تنش ها 
امروز با رفتارهای انتخاباتی گذشته کاملاً 

تفاوت دارد.
هرچند تا زمان برگزاری انتخابات ریاست 
کمیته ملی المپیک و تعیین اعضای 
هیئت اجرایی این کمیته زمان زیادی مانده 
اســت، اما حواشی به وجــود آمــده دربــاره 
انتخاب کمیسیون ورزشــکــاران کمیته 
ملی المپیک، به نظر می آید آغازی برای 
تنش های انتخاباتی باشد. علیرضا دبیر 
رئیس فدراسیون کشتی صبح روز شنبه 
در آســتــانــه تشکیل نخستین جلسه 
این کمیسیون پس از برگزاری انتخابات، 
صالحی امیری را به واسطه دخالت های 
کاملاً محسوس در جریان انتصاب پنج 
عضو انتصابی کمیته ملی المپیک، به 
مهندسی انتخابات متهم کرد و با انتشار 
بیانیه ای از عدم حضور ملی پوشان این 
فدراسیون در جلسه کمیسیون مربوط 

خبر داد.

در بیانیه مــذکــور کــه سایت فدراسیون 
کشتی آن را منتشر کــرده، آمــده است: 
»پــس از بــرگــزاری انتخابات کمیسیون 
ورزشکاران حسن یزدانی دارنده مدال های 
طلا و نقره المپیک و طلا، نقره و برنز جهان 
در کشتی آزاد و محمدرضا گرایی دارنده 
مدال های طلای المپیک و جهان در کشتی 
فرنگی با رأی ورزشکاران واجد شرایط به 
عنوان عضو کمیسیون ورزشکاران کمیته 

ملی المپیک انتخاب شدند.
بــر ایـــن اســـاس 15 نماینده کمیسیون 
ورزشکاران با رأی ورزشکاران واجد شرایط 
و از طریق انتخابات به عضویت کمیسیون 
ــا انتصاب  درآمـــدنـــد و پنج نفر دیــگــر ب
سیدرضا صالحی امیری رئیس کمیته 

ملی المپیک عضو این کمیسیون شدند.
این در حالی است که جایگاه کشتی ایران 
در میادین المپیک، جهانی و بازی های 
آسیایی کاملاً مشخص است و افتخارات 
ایــن رشته ورزشــی در چند مــاه گذشته، 
بارها موجب شادی دل مردم و پیام تبریک 
مسئولان ارشد نظام به ویژه رهبر معظم 
انقلاب گشته است. جامعه کشتی کشور 
نسبت به انتصابات رئیس کمیته ملی 
المپیک اعــتــراض شدید خــود را اعــلام 
مــی دارد و باید با توجه به جایگاه کشتی 
کشور حداقل یک نماینده از قهرمانان 
 کــشــتــی در ایـــن انــتــصــابــات قــــرار داده 

می شد.
بر این اساس حسن یزدانی و محمدرضا 

گرایی نمایندگان منتخب کشتی یکشنبه 
ــن کمیسیون  در نخستین نشست ای
حاضر نخواهند شد و فدراسیون کشتی 
اعتراض خود را به این انتخابات مهندسی 
شده رسماً به کمیته بین المللی المپیک 

)IOC( اعلام خواهد کرد«.
سکوت کمیته ملی المپیک در قبال این 
بیانیه تند و تیز عجیب بود اما برخی منابع 
خبری عنوان کردند صالحی امیری معتقد 
است با تنش های رسانه ای کاری از پیش 
نخواهد رفت و انتخابات صــورت گرفته 
ً قانونی است و رفتار غیر قانونی در این  کاملا
خصوص صورت نگرفته است که او نگران 
شکایت فدراسیون کشتی به کمیته بین 

المللی المپیک باشد.
با این حال تصور می شد وزارت ورزش و 
جوانان نیز در این خصوص موضع گیری 
کنند، امــا سکوت آن هــا نیز نشان داد 
حمید سجادی و معاونان وی نیز تمایلی 
ــری نــدارنــد،  ــوای زرگـ بــه ورود بــه ایــن دعـ
اما بــدون شک عدم حضور نمایندگان 
منتخب فدراسیون کشتی در جلسه 
امـــروز کمیسیون ورزشــکــاران می تواند 
حواشی جدیدی را درباره این کمیسیون 
بــه وجـــود آورد تــا تنش ها و اختلافات 
نسبت به گذشته اوج گیرد و فدراسیون 
ــده شکایت  کشتی به واسطه آن در ای
به کمیته بین المللی المپیک ترغیب 
شود، هرچند بعید است این اتفاق رنگ 

واقعیت به خود بگیرد.

علیرضا دبیر، صالحی امیری را تهدید به شکایت کرد

 شاخ به شاخ کشتی گیران 
با کمیته ملی المپیک

یادداشت
نقدی بر آنچه به عنوان مستند 

»ملبورن« ساخته شد

 نمایش »خیابانی« 
بی آسفالت

ــم زاده   مستند  ــت ــواد رس ج
حماسه ملبورن در واقــع حماسه 
ــر و  ــگـ ــزارشـ جـــدیـــدی اســــت از گـ
مــجــری ای کــه در ایــن ســال هــا کوشیده بــه زور 
و به هجو چهره ای محبوب و دانــا از خــود نزد 
مخاطبان ترسیم کند.جواد خیابانی در این 
مستند که قطعاً هزینه سنگینی را هم روی 
دوش تهیه کننده- شما بخوانید شبکه یک 
– گذاشته اســت، بی هــدف و سردرگم آرشیو 
صدا و سیما و حتی آلبوم شخصی اش را به هم 
ریخته تا تصاویری تکراری و کسل کننده را با 
عنوان مستند به خورد مخاطب دهد. خیابانی 
به دلیل نداشتن تخصص در مستندسازی 
بین روایـــت شکل گیری و توسعه فوتبال در 
ایران و بازخوانی معجزه صعود دراماتیک تیم 
ملی به جام جهانی منگ مانده و حتی سناریو 
تمیزی هم از این صعود نتوانسته به نگارش 
درآورد. آنچه در ایــن مستند به خصوص در 
قسمت روایت بازی در استرالیا می بینیم همان 
تصاویری است که از 24 سال قبل مدام در 8 آذر 
در تلویزیون دیده ایم. بدون حتی ذره ای تغییر 
زاویه و راشی ندیده نشده و پلانی تازه. در بخش 
مصاحبه ها و گفت وگوها هم خاطرات شخص 
خیابانی که نمایشی از خودشیفتگی وی است 
را به زور تحمل می کنیم که چیز جدیدی ندارد و 
به نظر می رسد با موبایلش کاشته شده خودش 

ضبط شده اند. 
او حتی سعی نکرده از خداداد و مرحوم میناوند و 
ذوالفقارنسب و شاهرودی چیز تازه ای بگیرد و به 
داستان اضافه کند. حمید استیلی هم گویی انشا 
می خواند و در واقع خبری از پشت پرده روزهای 
قبل مسابقه و کشمکش های درون اردویـــی در 
این مستند نیست.او حتی به سراغ باقری، دایی 
و عابدزاده هم برای جذابیت بیشتر مستندش 
نرفته که جای تأسف و تأثر دارد. خیابانی به هر 
دلیلی به نظر می رسد حــرف هــای خـــداداد را که 
همیشه جنجالی و تازه است، سانسور کرده و اتفاقاً 
از حماسه ساز ملبورن کمترین زمان گفت و گو را 

شاهد هستیم.

 
ــردم پــس از صــعــود کــامــلاً  ــادی مـ تــصــاویــر شـ
کلیشه ای است، به طوری که گاه شک می کنیم 
این شادی ها متعلق به آن عصر خوش پاییزی 
بــاشــد. طعنه آمیز اینکه خیابانی بــه خود 
زحمت نمی دهد تا مثلاً به مشهد سفر کند و 
در این مستند با همشهریان خداداد از حال 
و هوای آن روز مصاحبه ای بگیرد یا به اردبیل و 
تبریز برود.در واقع تنها پشت میزش نشسته 
و هرچه در ذهن داشته و یا در آرشیو صدا و 
سیما بوده را به هم چسب و قیچی کرده تا مثلاً 

مستندی بسازد. 
او تنها به پخش رپورتاژی از مهرداد مسعودی که 
اتفاقاً کمترین نقش را در آن صعود داشته اصرار 
دارد و البته روی سرخوشی شخص خودش در 
آن دقایق صعود که البته کمترین اهمیتی برای 
بیننده نــدارد، تأکید می کند.در واقع آنچه در 
مستند ساخته خیابانی می بینیم روایتی مبهم 
و پرچاله و چوله از مسابقه فوتبالی است که همه 
ما جزئیات بیشتری از کارگردان در خصوص 
آن از حفظ هستیم. مستند حتی متن شیوا و 
روانی هم ندارد و روایت نوشته و خوانده شده 

دارای ضعف های انشایی فاحشی است.
با این حال خرده اصلی را باید به برنامه سازان 
صدا و سیما گرفت که پول بیت المال را به هر 
دلیلی سعی در خرج کردن برای کارنامه فردی 
دارند که امتحانش را حتی در حوزه تخصصی 
خود با بدترین نمره پس داده است. به گواه 
بسیاری جــواد خیابانی تنها می توانست به 
عنوان بخشی از گفت و گو و خاطره یک مستند 
فاخر ، جامع و کامل حضور داشته باشد، نه 
ــارگــردان مستندی کــه انتظار داریـــم نگین  ک

خاطره فوتبالی مان را جلایی تازه بزند.
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مدال طلای بانوی تکواندوکار ایران در مسابقات جهانی ◾
زهرا شیدایی، تکواندوکار وزن 5۷- کیلوگرم کشورمان 
که با برتری مقابل همه حریفانش در روز نخست به 
فینال رقابت های آزاد جهانی راه پیدا کرده بود، دیشب 
توانست با غلبه بر »مارگاریتا بلیزنیاکوا« از روسیه 
قهرمان اروپا عنوان قهرمانی این رویداد را کسب کند. 
پیش از این نیز کوثر اساسه و ملیکا میرحسینی به 

مدال برنز این رقابت ها دست یافتند.

محکومیت سرخ آبی ها از سوی کمیته وضعیت  ◾
کمیته وضعیت بازیکنان آرای مربوط به شکایات مختلف 
را صادر کرد. با توجه به شکایت باقری از استقلال به دلیل 
مطالبه  مبلغ 20 میلیارد ریال، استقلال به پرداخت این 
مبلغ و همچنین هزینه دادرسی محکوم شد. احمدزاده 
نیز بابت مطالبه 5 میلیارد و ۷00 میلیون ریالی از پرسپولیس 
شکایت کرد که پرسپولیس به پرداخت یک میلیارد و 950 

میلیون ریال به انضمام هزینه دادرسی است.

تقابل صدرنشینان در هفته دوازدهم لیگ برتر فوتسال ◾
ــم لیگ بــرتــر فــوتــســال کــشــورمــان عصر  ــ هفته دوازدهـ
امروز برگزار خواهد شد که در مهم ترین بازی این هفته 
گیتی پسند صدرنشین میزبان سن ایچ تیم دوم جدول 
است. فرش آرای مشهد هم میزبان مقاومت البرز است 
و چیپس کامل به صاف کراپ الوند خواهد رفت. مس با 
فردوس قم، حفاری با شهروند،فولاد زرند با سپاهان، راگا 

با زندی بتن دیگر دیدار های امروز را برگزار خواهند کرد.

مهاجم تیم ملی بهترین لژیونر هفته آسیا شد ◾
سایت کنفدراسیون فوتبال آسیا هر هفته یک نظرسنجی 
به راه می اندازد تا بهترین لژیونر هفته قاره کهن را معرفی 
ــن نظرسنجی بــه پــایــان رســیــد و اللهیار  ــروز ای کــنــد. دیـ
صیادمنش مهاجم ملی پوش کشورمان و عضو باشگاه 
زوریا با کسب ۷3 درصد آرا  با قاطعیت به عنوان بهترین 
لژیونر هفته قــاره آسیا انتخاب شد. در این نظرسنجی 

صیادمنش به عنوان تنها بازیکن ایرانی حضور داشت.

محسن ترکی درباره اینکه مگر فوتبال ایران در هر رده ای مدیر ندارد که 
داورانش باید به حالتی ملتمسانه برای ورود VAR به رئیس جمهور نامه 
بزنند، گفت: باید به حدود یک سال قبل بازگردیم که در آستانه انتخابات 
فدراسیون فوتبال، دوستان وعده می دادند که در یک سال و حتی برای 
شروع همین لیگ VAR را به ایران می آورند. از لیگ برتر 6 هفته گذشت اما 

گفتند از نیم فصل یا فصل آینده شروع  می کنیم.
به گــزارش سرویس ورزش، وی ادامــه داد: VAR یک پروسه حداقل دو 
ساله دارد و باید مراحلش طی شود، اما این صحبت ها فقط وعده های 
انتخاباتی بود. به قول معروف وعده سرخرمن دادند یا چیزهای دیگر. در آن 
لحظه فقط جلو پای خود را دیدند و برای رسیدن به هدفشان غیرمنطقی و 
نادرست هر وعده ای دادند، اما همان جا عنوان کردند این کار به هیچ عنوان 
میسر نیست. ترکی درمورد اینکه چرا باید رئیس جمهور امور مملکت را 
رها کرده و به فوتبال برسد، پاسخ داد: این مسائل فرافکنی و فرار رو به جلو 
است. متأسفانه یا خوشبختانه مردم این مسائل را کاملاً متوجه هستند. 
وقتی به عالی ترین مقام اجرایی مملکت نامه می زنید مشخص است فرار 
رو به جلو و فرافکنی می کنید. خیلی ناراحت هستم و می گویم مگر داوران 

ما کم حاشیه دارند که با این کار آن ها را وارد حاشیه می کنید. 
وی ادامه داد: به هیچ عنوان این نامه ناپخته از طرف داوران نبوده است. 
چنین نامه ای باید چهار امضا زیرش باشد. مگر در سازمان ها می توان 
نامه ای را از طرف فرد زد اما امضایش زیر آن نباشد. این کار ناپخته و 
ناصواب سبب ناراحتی داوران شده است. در حقیقت مثل این می ماند که 
 VAR داوران بگویند ضعف داریم و نمی توانیم داوری کنیم و به همین خاطر
بیاورید. حرکت بسیار زشتی بوده و متأسف هستم که خداداد افشاریان 

به عنوان رئیس کمیته داوران از این کار حمایت می کند.
داور سابق فوتبال کشورمان افــزود: کار افشاریان حمایت از مسئولان 
فدراسیون فوتبال است. وی باید بگوید یک عمر داوران ما بدون VAR کار 
کرده اند و به هیچ عنوان نباید چنین نامه ای نوشت. جالب اینجاست که 
من و خیلی از داوران شاید مخالف VAR باشیم. در این حالت چگونه نامه 
زده و می گوییم مشکل داریم و نمی توانیم قضاوت کنیم و به همین دلیل 

چنین سیستمی بیاورید. 
ترکی در مورد اینکه آیا این اتفاق برای فدراسیون فوتبال شهاب عزیزی خادم 
سرافکندگی ندارد، توضیح داد: فقط در همین حد بگویم درباره سیستم 
کمک داور ویدیوئی که آقایان آوردند و مدعی هستند در مجلس گروگان 
گرفته شده است، کاری به پشت پرده های سیاسی اش ندارم، می دانستیم 
سیستمی که اجاره ای وارد شود به نوعی دور زدن فیفا و AFC و فقط برای 

کسب میزبانی بود و برای آقایان برخی کاربردهای داخلی داشت.

انتقاد تند محسن ترکی از مدیران فدراسیون فوتبال

پروسه VAR وعده سرخرمن 
عزیزی خادم بود 

زیر ذره بين

ستارگان ورزش

ورزش7
رنا

 ب

خطیر،معاون سابق دبیرکل 
فــدراســیــون فــوتــبــال بــا انتقاد 
ــح از مــدیــریــت عــزیــزی  صــری
خــادم در حــوزه مدیریت کلان 
فوتبال بابت حمایت از وی در جریان برگزاری 
انتخابات از اهالی فوتبال عذرخواهی کرد و 
گفت: متأسفانه او تمام جامعه فوتبال را 

فریب داد.
 مــگــر مــی شــود کــه فــدراســیــون فــوتــبــال و 

سازمان لیگ بر اســاس قانونی که خودش 
آن را مصوب کرده و خودش مجری آن است 
باشگاه را از دسترسی به حقوق اولیه خود در 

امر درآمدزایی محروم کند؟
 طبیعی است باشگاه های صنعتی وارد 
این معرکه نشوند، چون آن ها به پشتوانه 
پول های صنعتی که در اختیار دارنــد، 
نیازی به این درآمد ندارند و از بیت المال 

ارتزاق می کنند.
 مگر قرار نبود اسپانسر 

ــزار مــیــلــیــاردی وارد  هــ
فوتبال شود و فوتبال 
ــران بــی نــیــاز شــود،  ــ ای
پـــس کــجــاســت آن 
ــر؟ چـــرا  ــسـ ــانـ ــپـ اسـ
هــر روز مــا دســت 
بـــه دامـــــن ایــــن و 
آن هستیم و از 
رئیس جمهور و 

معاون رئیس جمهور، وزیر و وکیل خواهش 
و التماس می کنیم که به ما پول بدهند؟ مگر 
عزیزی خادم ادعا نکرد مشکلات فوتبال را با 
نسخه اقتصادی خود برطرف می کند؛ پس 
چه شد آن همه وعده؟ متأسفانه او خودش 
را به دروغ به عنوان مدیر اقتصادی معرفی 
کرد، در حالی که هیچ تخصصی در این حوزه 
نداشته و ندارد. البته یقین دارم این حرف ها 
باعث احضار من به کمیته اخلاق خواهد 

شد و آن ها دست از سر من بر نمی دارند.
 با این سبک و سیاق که نمی توانیم فوتبال 
را مدیریت کنیم؛ مگر همه چیز با خوبان 
عــالــم اداره مــی شــود؟ مـــردم نیاز 
بــه شفافیت دارنـــد، مــردم نیاز 
ــد، مردم  به تحقق وعده ها دارن
ــواداران فوتبال می خواهند  و هـ
برابر آنچه عزیزی خادم شعارش 
را داد عمل کند. چــرا امـــروز کسی 
ــه حــق و حــقــوق باشگاه ها  ب
توجهی نمی کند؟ چرا پس 
از گــذشــت ایــن همه مدت 
از حــضــور هــیــئــت رئیسه 
جدید فدراسیون فوتبال، 
ــیــف ســرپــرســت هــا  ــکــل ت
روشــــن نــمــی شــود؟ مگر 
عــزیــزی خـــادم ادعـــا نکرد 
من رفتار غیرقانونی انجام 

نمی دهم؟

رضــا چلنگر مترجم سرمربی 
اسبق تیم ملی حقایق عجیبی را 
در خصوص تلاش رمال معروف 
برای نزدیک شدن به برانکو افشا 

کرد.
ــکــردم. در واقـــع مــن را  مــن بــه او مــراجــعــه ن
ــد! البته اجــبــاری نبود. برخی  مراجعه دادنـ
 از دوستی و رابطه من سوءاستفاده کردند.

  خاک بر سر کسی که مشرک شود. این برای 
خدا شریک آوردن اســت. یعنی من به خدا 
اعتماد ندارم. ناامیدی از خدا گناه کبیره است.

 خــاک بــر ســر مسئولی کنند کــه مشرک 
اســــت. دوســــت دارم هــمــه بــبــیــنــنــد و 

بشنوند. ایــن چــه اوضـــاع شـــرم آوری 
است که راه افتاده است؟ آیا چنین 
فــردی را نمی توانند بگیرند و جمع 
و جــور کنند؟ مگر ایــن مـــوارد خلاف 

اسلام و اصول  دین نیست؟ آیا این ها 
نشانه بی دینی نیست؟ روی 

ــن مسائل  آوردن بـــه ایـ
ــدا  یـــعـــنـــی مــــن بــــه خـ

اعتقاد نــدارم. یعنی 
در کنار خدا قدرتی 

هست که من او 
ــه رســمــیــت  را بـ
مـــی شـــنـــاســـم. 

ــن مــســائــل  ــ رواج ای
بــرای ما خجالت آور 

ــرم آور نــیــســت؟ اگـــر ایـــن مسائلی که  و شــ
می گویید واقعیت داشته باشد، باید آن 
آدم را اعـــدام کــرد. فقط اطــلاعــات سپاه و 
وزارت اطــلاعــات می توانند ایــن اوضـــاع را 

جمع کنند.
 امیدوارم این موضوع از جانب نهادهای 
نــظــارتــی سفت و سخت پیگیری و جمع 

شود.
 مــتــأســفــانــه درســـت اســـت چـــون عـــده ای 
ناکارآمد بر رأس کار هستند. من هم مسائلی 
را شنیده ام. کسی هم منکر نیست. در قرآن 
هم از سحر، جادو و چشم بد صحبت شده 
امــا خــود قــرآن بــا ایــن مسائل مبارزه 
می کند. ما آیه »وان یکاد« را داریم. 
از بچگی مادرانمان به ما یاد داده اند 
که دروغگو دشمن خداست. واقعاً 
این شرایط زشت است و قباحت 
دارد. بــایــد بــا ایـــن اشــخــاص به 
صــــورت جـــدی و علنی 
مــبــارزه شــود تا مردم 

ببینند.
 ایـــن فــســاد جلو 
چشم همه است 
و جـــــدیـــــداً هــم 
مسئله حــادتــر 
شده. این افراد 
ــولان  ــ ــاً جـ ــنـ ــلـ عـ

می دهند.

خطیر خطاب به عزیزی خادم: 

 اسپانسر هزار میلیاردی چه شد؟ 
 رضا چلنگر:

نهادهای نظارتی جادوگرهای فوتبال را جمع کنند 


